

Title (en)
Can-filling device for a textile machine.

Title (de)
Kannenfülleinrichtung für eine Textilmaschine.

Title (fr)
Dispositif de remplissage de pots pour une machine textile.

Publication
EP 0392276 A1 19901017 (DE)

Application
EP 90106043 A 19900329

Priority
DE 3912029 A 19890412

Abstract (en)
Can-filling device for a textile machine with an upper part (12) carrying a filling head, with a lower part (14) designed especially as an automatic can changer and with at least one stand (16, 18, 20) extending between the upper part and the lower part and supporting the upper part is characterised in that the or each stand (16, 18, 20) is designed as a pair of columns (64, 66; 74, 76; 78, 80) which is mutually displaceable telescopically and the columns of which can be fixed at a selectable height and, if appropriate, connected to one another. <IMAGE>

Abstract (de)
Kannenfülleinrichtung für eine Textilmaschine mit einem einen Füllkopf tragenden oberen Teil (12), mit einem insbesondere als automatischer Kannenwechsler ausgebildeten unteren Teil (14) sowie mit mindestens einem sich zwischen dem oberen Teil und dem unteren Teil erstreckenden, den oberen Teil abstützenden Ständer (16, 18, 20) zeichnet sich dadurch aus, daß der bzw. jeder Ständer (16, 18, 20) als ein teleskopartig ineinander verschiebbares Säulenpaar (64, 66; 74, 76; 78, 80) ausgebildet ist, dessen Säulen in einer wählbaren Höhe anhaltbar und ggf. miteinander verbindbar sind.

IPC 1-7
B65H 54/80

IPC 8 full level
B65H 54/80 (2006.01)

CPC (source: EP US)
B65H 54/80 (2013.01 - EP US); **B65H 2701/31** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
• [X] DE 1760363 A1 19711223 - VEPA AG
• [A] EP 0277101 A1 19880803 - GUALCHIERANI SYSTEM [IT]
• [A] US 4244100 A 19810113 - TERRY ALVAH B
• [A] DE 3524601 A1 19870115 - TRUETZSCHLER & CO [DE]

Cited by
DE102016109535B4; DE102016109542B4; DE102016109526B4; EP0911286A1; DE102016109535A1; DE102016109545A1;
DE102016109545B4; DE102016109542A1; CN107419381A; DE102016109526A1; CN107419380A

Designated contracting state (EPC)
CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0392276 A1 19901017; DE 3912029 A1 19901018; US 5044047 A 19910903

DOCDB simple family (application)
EP 90106043 A 19900329; DE 3912029 A 19890412; US 50514390 A 19900405